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Tiden går, nu kan vi snart lägga en riktig vinter bakom oss med både kyla och 
mycket snö. Det känns bra att vintervädret kommer på vintern, då kan vi räkna 
med att våren kommer redan i mars. Dagarna har redan blivit mycket längre 
och det känns som att naturen snart vaknar upp igen.

I föreningarna pågår årsmötessäsongen för fullt. Genom de rapporter jag får 
har ni alla en mycket bra verksamhet, det känns väldigt roligt. Attraktiva 
sammankomster är grunden för en bra medlemsrekrytering och nöjda 
medlemmar.

Den rekryteringskampanj som vi har haft från den 1 oktober till den 31 
december har varit mycket framgångsrik. Totalt 334 nya medlemmar (3.86%)

I tävlingen för flest antal nya medlemmar var Mariestad bäst med 35 stycken.

När det gäller högsta procentuella ökningen var Järpås bäst med (23.94%). De 
ökade med 17 medlemmar, föreningen har nu 85 medlemmar.

Dessa båda föreningar kommer att få sitt pris på distriktsstämman den 11 april 
på Flämslätt. Då kommer vi även att dela ut de 334 triss lotter som vi lovat 
föreningarna. En rolig uppgift för distriktet. Bra jobbat till Er alla.

I förra veckan hade vi besök av tidningen Senioren och vår förbundsordförande 
Eva Eriksson på ett av våra styrelsemöten. Vi hade en bra diskussion om 
förbundets påverkansarbete och om hur vi i distriktet kan stötta det på bästa 
sätt. Samtidigt fick Eva en inblick i hur vi arbetar med mötesplatser, träffar med 
Er som föreningsföreträdare och våra ambitioner att stärka föreningarna.

På vår hemsida kommer vi snart att lägga ut alla planerade utbildningar under 
2024 för att ni skall känna till dom så tidigt som möjligt. Platserna är inte 
bokade, så de kan behöva ändras men dagarna skall vi försöka hålla.

Ha det bra

Christer


